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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
GUVERNÖRSRÅDET 

 

PROTOKOLL NR 2, 2002-2003 
 
 
TID: 2002-08-17 – 2002-08-18 
PLATS: Scandic Hotell Väst Linköping 
DELTOG: Se bilagd närvarolista 
 
§ 16 Mötets öppnande 

 
GRO Alf Bakken hälsade välkomna till ett nytt verksamhetsår med nya 
förutsättningar.  
Han påtalade att vi startar med ett medlemsantal understigande 15.000 
medlemmar och menade att vi har fyra redskap som vi måste använda 
för att vända den negativa trenden: 
• Informationsfoldern  
• Lionstegen 
• MERL-programmet 
• Dig själv 
Han framhöll  
• vikten av att alltid bära Lionsmärket,  
• vikten av att respektera gemensamt fattade beslut, med hänvisning 

till insamlingsresultatet i projektet ”Flygplan till Tchad” 
• att vi i år har en stor riksaktivitet ”Respektera handikapp- 

parkeringsplatsen” att dra i gång. Aktiviteten har rönt stor framgång i 
Östersundsregionen 

• Riksmötesbeslutet att vi skall medverka till uppbygganden av en byn 
för mentalt och på andra sätt handikappade barn i Estland, Maarja 
Village 

• Att det viktigaste av allt kanske ändå är medlemsutvecklingen och att 
få tillbaka harmoni i Lions. Vi måste se framåt. Vi är duktiga på att ta 
in medlemmar men vi tappar fler. 

 
Han menade att vi måste se det nya året an med tillförsikt och förklarade 
mötet för öppnat. 
 
 
 
 
 
 
Justeras:_____________/_____________/______________ 
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§ 17 Val av sekreterare och justerare 
 

Till sekreterare valdes VGRO Finn L Bangsgaard. 
Till justeringsmän valdes DG Håkan Johansson och DG Anders Larzon. 
 

§ 18  Fastställande av föredragningslistan 
  
 Föredragningslistan fastställdes med nedanstående tillägg i § 34: 

 
a) Flygplan till Tchad 

 b) Röda Fjädern 
 c) Lions Quest 
 d) Konungens Jubileumsfond för ungdom i Sverige 

e) Lions hemsidan 
  
§ 19 Preliminärt resultat för verksamhetsåret 2001 – 2002  
  

PDG Annette Eiserman-Wikström föredrog det, per 2002-06-30, framtagna 
preliminära resultatet, se bilaga nr 1. 
 
PIP Sten Åkestam tog upp kolumnen ”Avvikelse i %”. PDG Annette 
Eiserman-Wikström sa att kolumnen i framtiden kommer att utgå. 
 
På frågan från PRD Tore Varenius rörande förhållande mellan nationella 
avgifter ”budget” och ”utfall” förklarade PDG Erik Wahlund att utfallet blev 
större p.g.a. att både medlemmar som lämnar Lions och nya medlemmar 
betalar avgift för samma period. 
 
På frågan från DG Håkan Johansson rörande kostnaderna för 
medlemsregistret förklarade VGRO Finn L Bangsgaard att registret var att 
anse som en immateriel tillgång som det görs räkenskapsenliga 
avskrivningar på som belastar aktuellt år. Vidare om MD-personalen fått 
utbildning kommer även den att belastar det årets resultat 
Rapporten lades med godkännande till handlingarna. 
 
PDG Annette Eiserman-Wikström delade ut en ”Lathund för reseräkningar”, 
se bilaga nr 2. 

 
§ 20 Handikappfonden  
  
 PCC Börje Jonson har som en uppföljning av de beslut som togs vid RM 

tagit fram fyra verksamhetsplaner som ligger på GR´s bord för beslut. 
  

Han ville vidare att GR sanktionerade att han gör ett utskick till varje klubb 
där han presenterar Handikappfonden och att det i detta utskick bilägges 
ett inbetalningskort på det rekommenderade inbetalningsbeloppet för detta 
verksamhetsår. 

 
Justeras:_____________/_____________/______________ 
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Han sa också att tanken är att VDG skall vara motor i respektive distrikt i 
den riksomfattande aktiviteten rörande handikapparkeringsplatserna och att 
information till dem kommer att lämnas i samband med GR mötet i 
november. 

 
 Beslut: 

1. Fastställdes följande verksamhetsplaner: 
a)  Handikapp-OS – Stöd svensk Handikappidrott, se bilaga nr 3 
b) Aktiveringsprojekt – Nya möjligheter, se bilaga nr 4 
c)   Bragdlejon – och Livskvalitetspriser, se bilaga nr 5 
d)  Göra Din kommuns centrum tillgängligt, se bilaga nr 6 
2. GR sanktionerar utskicket till klubbarna i enlighet med begäran. 

 
§ 21 Kommittén för framtidsfrågor 
 

PDG Lennart Löf presenterade: 
• verksamhetsplanen, se bilaga nr 7,   
• Lionstegen steg 2, se bilaga nr 8.  
 
Lionstegen steg 2 och 3 har tillställts distriktens LDC. 
 
Han konstaterar att kommittén och MERL-gruppen har samma frågor att 
handlägga. Man har haft ett möte där man diskuterat sig samman. 

  
 PRD Tore Varenius ville ha ett tillägg i Lionstegen 2, bild 5 för kassörer 

avseende redovisning av aktivitetsmedel och dess användning till MD-
kontoret i enlighet med beslut på RM.   
 
Tankar och idéer kring Lionstegen skall kanaliseras via distriktens LDC 
till kommittén. 
 
Årets VDG-utbildning kommer att anpassas till Lionstegen 
 
Avseende projektplan 3 uppgav PDG Lennart Löf att texten i rutan för 
uppföljning skall strykas. 
 
Diskuterades finansieringen av projektplan och om projektplan 8 är ett 
MD engagemang 
 
DG Peter Dánilo yrkar att: 
• Projektplan 7 finansieras av MD med en anmälningsavgift från 

respektive distrikt med 1.000 kr 
• Projektplan 8 stryks 

 
PDG Lennart Löf uppgav att medlemstappet under förra verksamhetsår 
var 331 medlemmar Vi tog in 916 nya men tappade 1247 medlemmar. 
Trots detta är det två distrikt, U (+5)  och SV ( +20) som ökar.  
 

 
 

Justeras:_____________/_____________/______________ 
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Representationen av kvinnliga Lions är dock låg varför kommittén har 
satt som målsättning att varje distrikt skall öka det kvinnliga 
medlemsantalet med 2 %-enheter. 

 
Han pekade också på den nya bestämmelsen som säger att en klubb 
inte kan hindra att det startas en annan klubb på samma ort. 
 
Tillsammans med MERL-gruppen kommer kommittén för framtidsfrågor 
att ta fram en Idékatalog som kommer att läggas ut på MD´s hemsida på 
nätet. Kommittén hemställer att distrikten gör en länk från distriktets 
hemsidan till katalogen för att underlätta för klubbarna att leta sig fram till 
Idékatalogen. 
 
MERL-gruppen kommer att skicka små ”blänkare” till DG som man vill att 
DG tar med i sina nyhetsbrev. 
 
Han påtalade också att direkt efter GR, söndag 2002-08-18, kommer 
VDG och övriga intresserade att få information om MERL-projektet. VDG 
avses utgöra ”motorn” i distriktens arbete med projektet. 
 
Kommittén föreslår att DG i distrikt 104B, Danmark, vid NSR i Borås på 
ett seminarium får beskriva hur man i 104B arbetar med medlems-
anskaffning. Man har startat 7 nya kvinnliga klubbar i distriktet och har 
målsättningen att starta 10 till. 
 
Han framhöll att om distrikten vill har besök av MERL-gruppen eller 
Kommittén för framtidsfrågor så var man mer än villig att komma ut och 
medverka vid olika möten. 

 
Beslut: 
1. Steg 2 i Lionstegen godkändes. 
2. Lionstegen steg 2, bild 5  skall kompletteras i enlighet med PRD Tore 

Varenius förslag. 
3. Finansiering av projektplan 7 skall ske i enlighet med yrkande från 

DG Peter Dánilo. 
4. Projektplan 8 skall utgå. 
5. Distrikten skall upprätta en länk till Idékatalogen på MD´s hemsida. 
6. I övrigt godkännes kommitténs handlingsplan. 
 
PDG Reino Wikström ställde med anledning av ovanstående beslut en 
konsekvensfråga rörande sammanställning av de uppgifter som 
klubbarna skall skicka in och om MD-kontoret har kapacitet att hantera 
detta. 

 
GRO Alf Bakken påtalade att VU givit PRD Tore Varenius i uppgift att ta 
fram en modell för hur redovisningen skall gå till och föreslår att frågan 
diskuteras när modellen är framtagen. 

  
  

Justeras:_____________/_____________/______________ 
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§ 22 Kommittén för Humanitärar frågor. 
  

 IRD Bruno Pettersson inledde med att citera Lions syften ” att skapa och 
upprätthålla en anda av samförstånd mellan jorden folk” 
 
Kommittén kommer att presentera 5 olika projekt och ett antal miniprojekt 
vid GR mötet i november. 
 
Samtliga DG och IRC har fått den framtagna IR-planen och den 
rekommendationen på 155 kronor per medlem som följer av planen. 
 
2002-09-28 – 29 kommer att anordnas ett IR-seminarium i Linköping, med 
avsikten att höja kunskapsnivån på området. 
 
Det har fattats ett beslut om projekt Maarja Village men det finns inget 
projektledning. IRD Bruno Pettersson föreslår projektledning i enlighet med 
bilaga nr 9. 
 
PDG Annette Eiserman-Wikström tog upp det tidigare beslutet att det för 
olika projekt skall tillsättas en projektcontroller. Hon föreslår att beslutet om 
projektcontroller rivs upp och att projekt controller funktionen tillfaller 
controller funktionen inom VU. 

 
Beslut: 
1. Projektledning för projektet Maarja Village utsågs i enlighet med 

förslaget, se bilaga nr 9 
2. Tidigare beslut om särskild projektcontroller rivs upp. Projektcontroller 

funktionen tillförs MD´s ekonomiske controller 
 

IRD föreslår att avtalet mellan Vision for all och MD sägs upp 2002-10-01 
för att undvika förlängning efter 2003-01-01. IRD lämnade ett förslag till 
förhandlingsgrupp inför omförhandlingen av avtalet, se bilaga nr 10.  
Han redogjorde för skälen till förslaget att säga upp och omförhandla 
avtalet.  
Målsättningen är att ett nytt avtal skall vara klart till GR-mötet i november. 
 
Beslut: 
1. Avtalet skall sägas upp och omförhandlas i enlighet med förslaget. 
2. Förhandlingsgrupp utsågs i enlighet med förslaget, se bilaga nr 10 
3. Nytt avtal skall ligga klart till GR mötet i november 
  
Projekt Maarja Village 
Lion Karl Henrik Påhlson presenterade projektet Maarja Village. Ett projekt 
för handikappade ungdomar i Estland. 
 
 
 
 
 
Justeras:_____________/_____________/______________ 
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§ 23 Kommittén för Ungdomsfrågor 
 

YED Barbro Bergström inledde med att påtala vikten av att vi kan få fram 
värdfamiljer till ungdomarna till våra ungdomsläger. Detta måste av visum 
skäl vara klart innan ungdomar från vissa länder kan resa hemifrån. 
 
YED presenterade ”Ansökan om medel för YEC-utbildning”, se bilaga nr 11. 
 
YED redogjorde för arbetsfördelningen mellan YED och BYED. 
 
YED överlämnade ”Rapport betr. YE-verksamheten till GR-mötet i 
Linköping 2002-08-17 –18”, se bilaga 12. 
 
YED redogjorde för projektet Postkontroll, se bilaga nr 12. 
 
YED överlämnade Narkotikakommitténs verksamhetsplan för 
verksamhetsåret 2002-2003, se bilaga nr 13. 
 
DG Peter Dánilo frågade hur seminarium nr 2 i Narkotikakommitténs 
verksamhetsplan var finansierad. 
PIP Sten Åkestam uppgav att kostnaden för Lion-Quest seminarium 
fördelas så att Lions-Quest betalar uppehälle och logi medan avsändande 
distrikt står för resekostnaderna. 
DG Peter Dánilo yrkade att eftersom detta inte finns med i distriktens 
budget måste antingen MD eller Lion-Quest svara för hela kostnaden. 
PRD Tore Varenius menade att man mycket väl skulle kunna använda de 
s.k. postkontrollpengarna för att bestrida distriktens kostnader i detta 
sammanhang. 
 
Beslut: 
1. Beträffande narkotika seminarium nr 2 återremitterades frågan för 

kontakter med dels Narkotikakommittén och dels med Lions-Quest. 
2. I övrigt lades Narkotika kommitténs verksamhetsplanen med 

godkännande till handlingarna. 
3. Ansökan om medel för YEC-utbildning godkändes. 

 
 
Mötet ajournerades för lunch 
 
 

§ 24 Reseledare för ungdomar till ungdomsläger 
 
 GRO Alf Bakken  föredrog från DG Peter Dánilo inkommen skrivelse 

rörande reseledare vid s.k. långresor typ Australien, Japan, Nya Zeeland 
och USA, se bilaga nr 14. 
 
Han redogjorde för ärendets handläggning i VU. 
 

 
Justeras:_____________/_____________/______________ 
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 YED Barbro Bergström uppgav att frågan redan låg på de fem nordiska 
YEDs bord och att de alla stod bakom DG Peter Dánilo´s förslag. 

 
YED utlovade ett svar efter Europa Forum i Bryssel.  
 
GRO Alf Bakken kommer att stämma av med GRO i övriga nordiska 
länder om det finns någon nordisk överenskommelse vid CC-mötet 
under Europa Forum i Bryssel. 

 
 PIP Sten Åkestam framhöll att det inte finns någon NSR överenskommelse 

i detta avseende.  
 

§ 25 Inrättande av penningplaceringskommitté 
 
  GRO Alf Bakken redogjorde för bakgrunden till ärendet, se bilaga nr 15 

och 16. 
 
PIP Sten Åkestam menade att initiativet var bra men framhöll att någon ur 
sittande GR borde ingå i gruppen. Han föreslår att gruppen skall bestå av 
PDG Gunnar Schönberg och DG Håkan Johansson. 
 
Diskuterades gruppens storlek och sammansättning. 
 
Beslut: 
1. En placeringskommitté skall tillsättas 
2. Kommittén skall bestå av tre ledamöter  
3. En av ledamöterna skall vara  distriktsguvernör ingående i aktuellt års 

guvernörsråd 
4. Riksvalnämnden får i uppdrag att till GR mötet i november ta fram 

förslag på 3 ledamöter till kommittén 
5. Uppdrogs på RS Ulf Järnstad att ta fram den på hösten 1997 fastlagda 

placeringspolicy. Policyn skall sedan tillställas PDG Gunnar Schönberg 
med uppdrag att han skall se över och  presenterar ett förslag till ny 
policy vid GR mötet i november.  

 
§ 26 Handboken 
 
 PCC Bengt Kristiansson redogjorde för det arbete som gjorts innan 

materialet lämnades till tryckeriet.  
Han nämnde också att han har uppdraget att för framtiden se över 
textdelen i handboken. 

 
Frågan om senaste leverans av handboken diskuterades. Det påtalades att 
leverans senast i mitten av september är ett absolut måste. 
 
Diskuterades hur handboken skall finansieras i framtiden och hur många 
som skall tryckas. 

 
 
Justeras:_____________/_____________/______________ 
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RS Ulf Järnstad påtalade de samordningsproblem som uppkom i samband 
med framtagandet av underlaget för årets handbok. 
 
Beslut: 
VU får i uppdrag att till GR mötet i november lägga fram ett förslag om en 
framtida handbok, finansiering, antal, utformning m.m. 
 

§27 Resepolicy 
 

RS Ulf Järnstad informerade att SJ sagt upp samtliga s.k. Comeo-avtal. 
P.g.a. att man via Comeo endast kan boka s.k. fullprisbiljetter har MD inte 
för avsikt att teckna nytt Comeo-avtal. 

 
Han redogjorde vidare för arbetet med att ta fram en resepolicy och de 
offerter som kommit in till MD kontoret från Resia, Nyman och Schultz, 
Swift och Winslow Travel.  På basis av utredningen föreslår VU därför ett 
samarbete med Winslow Travel. 
 
DG Jan Lofjärd menade att man aldrig skall ha bara en leverantör och yrkar 
därför återremiss till VU. 
 
Diskuterades:  
• vikten av att ha en eller flera resebyråkontakter  
• vikten av en bra kontakt på en resebyrå  
• vikten av lokalanknytningen i förhållande till den som bokar resan. 

  
GRO Alf Bakken ställer förslaget om återremiss mot att frågan skall 
avgöras vid dagens sammanträde. 
 
 Beslut: 
1. Frågan skall avgöras i dag 
2. Reseavtal i enlighet med VU´s förslag 
Reservation: 
Mot beslutet reserverar sig 
DG Jan Lofjärd 
DG Håkan Johansson 
DG Bo Edman 
DG Inger Löf 
DG Lennart Ahrnlund 

 
§ 28 PR 

 
PRD Tore Varenius redogjorde för verksamhetsårets arbete på PR-sidan: 
• Hemsidans omdaning 
• Rapporteringsformulär för hur klubbarna har använt sina aktivitetsmedel 
• Förslag på aktivitetsmedelsbokslutet utseende och kostnad för 

framtagning av detta.  
 
 
  Justeras:_____________/_____________/______________ 
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• Avsikten är att detta bokslut skall kunna användas som ett PR-
instrument. 

   
  GR tackade PRD Tore för informationen. 

 
§ 29 MD kontor 

  
 RS Ulf Järnstad lämnade information rörande: 

• arbetet på MD kontoret  
• hanteringen av M-rapporten nu och en framtida näthantering 
• att man via Lions hemsida, genom att  klicka på medlemsregistret och 

välja support@lions.se  kan lämna uppgift om att man utsetts till klubbens 
ändringsansvarig mot medlemsregistret då får man det lösenord som är 
nödvändig för att man skall kunna ändra uppgifter i registret. 

• Den kommande flytten till nya lokaler 2002-10-01 och det avtal MD har 
med Nilfisk om flyttkostnader. Mer information om flytten kommer i nästa 
nummer av The Lion 

• Problemet med utsortering av handlingar inför flytten 
• Det har bildats en IT-kommitté bestående av Hans-Åke Lindelöw, Karl- 

Johan Olsson, Tore Varenius, Kjell Jonsson och Ulf Järnstad. 
Sammankallande är Ulf Järnstad. 

   
 .Påtalades det eventuella historiska värdet av de handlingar som förvaras 

på MD´s kontor och vikten att de gås igenom, innan flytten till nya lokaler. 
 
 Beslut: 
 Uppdrogs åt DG Håkan Johansson att ta fram någon som kan vara kontoret 

behjälpligt vid genomgången av handlingarna. 
 
§30 Utskottsarbete vid RM 
 
 GRO Alf Bakken föredrog rapporten rörande ”utskottsarbete vid RM”, se 

bilaga nr 17. 
 
 Diskuterades hur inlämnade redovisningar från utskottsarbetet skall 

hanteras. 
 
 Beslut: 
 I enlighet med förslaget. 

 
§31 Kommittéorganisation 
 
 PCC Bengt Kristiansson redogjorde för arbetet med översyn av 

kommittéorganisationen på MD-nivå, se bilaga nr 18. 
 
 Förslaget diskuterades.  

 
 
 
  Justeras:_____________/_____________/______________ 
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 Mötet ajournerades kl. 16.10 
 
 Mötet återupptogs 2002-08-18 kl. 08.30 
  
  
 Den från lördagen påbörjade diskussion kring kommittéorganisationen på 

MD-nivå återupptogs. 
 
 VGRO Finn L Bangsgaard presenterade ett förslag till befattnings-

beskrivning för kommittéordföranden, se bilaga nr 19.  
 
 Förslaget diskuterades. 
 
 De synpunkter som framfördes tog arbetsgruppen till sig för att beakta i det 

fortsatta arbetet. 
 
§32 NSR – BORÅS 
 
 PRD Tore Varenius rapporterade: 

• att lokaler och rum är bokade  
• att informationsbroschyr kommer ut i september 
• man har byggt en budget baserad på 200 deltagare  
• program och kostnader för NSR-dagarna presenterades 

 
  Diskuterades kostnaderna och då särskilt för banketten.  

GR menade att kostnaderna är för höga och rekommenderade NSR-
kommittén att se över hela prisbilden. 
 

§33 Rutiner för biståndsansökningar till MD-kontoret 
 
  RS Ulf Järnstad redogjorde för problemet med de biståndsansökningar av 
  olika slag som sänds till MD-kontoret.  
 
 Problemet har behandlats i VU som föreslår GR besluta att: 

1. till MD kontoret inkommande bidragsansökningar skall skickas till DG 
eller den DG anger i det distrikt där bidragssökande bor. 

2. MD kontoret skall i brev till bidragssökande ange hur kontoret 
handlagt ansökan. 

 
Diskuterades lösning av problemet. 

 
Beslut: 
I enlighet med VU´s förslag. 
 
 
 

  Justeras:_____________/_____________/______________ 
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§34 Övriga frågor 
 

A) Flygplan till Tchad 
GRO Alf Bakken redogjorde för förra verksamhetsårets insamlingsresultat, 
1.216.839 kronor eller 67 % av målsättningen. 
Han redogjorde vidare för skrivelse från projektledningen som hoppas att 
”GR ställer sig välvilligt till att i största möjliga mån verka för att vi under 
hösten 2002 får ett slutresultat som motsvarar förväntat insamlingsmål”.  

 
PIP Sten Äkestam redogjorde för varför ansökan om LCI-bidrag till projektet 
blivit bordlagd. 
 
PDG Annette Eiserman-Wikström menade att Lions i Sverige tagit på sig ett 
stort ansvar när man beslutade om projektet och menade att GR måste 
uttala sitt stöd för projektgruppens vädjan. 
 
Beslut: 
GR uttalar sitt stöd till projektgruppen i arbetet att nå det uppsatta 
insamlingsmålet.  
GR uttalar också förhoppningen att ansökan till LCI skall krönas med 
framgång. 

 
B) Röda Fjädern 
GRO Alf Bakken föredrog en från LC Årjäng inkommen skrivelse Ansökan 
om försäljning av produkter inför Röda Fjädern 2004.  

   
GRO uppgav att detta troligen hör samman med en av Lions i Norge 
beslutad Röda Fjädern-aktivitet år 2004 men att någon sådan aktivitet inte 
planeras i Sverige. 
 
Beslut: 
GR avslår begäran med hänvisning till att Sverige inte avser att genomföra 
någon Röda Fjädern-aktivitet år 2004. 
 
C) Lions Quest 
PIP Sten Åkestam rapporterade att köpet av Lions-Quest rättigheterna har 
fullföljts. 
 
Han redogjorde också för anledningen till att Lions-Quest drivs i aktiebolags 
form. 
 
Han berörde vidare finansieringen via Lion-mints.  

 
I år kommer man att slå rekord i antal kurser, man har passerat 80 kurser. 
 
GR tackade för en fyllig information. 

   
 
 
  Justeras:_____________/_____________/______________ 



  12 

D) Konungens Jubileumsfond 
PIP Sten Åkestam redogjorde för fondens vår sammanträde där det 
framkom att fonden har växt eftersom man delat ut för lite pengar. Kungen 
föreslog då att chefen för scouterna och Sten skulle få 150.000 kronor 
vardera till sitt förfogande att inom resp. organisation dela ut  stipendier. 
 
Han ber DG se sig om efter stipendiekandidater och skicka dessa förslag till 
honom varefter han kommer att föredra förslagen för kungen för beslut. 
 
GR tackade för informationen 

 
E) Lions hemsida 
DG Jan Lofjärd påtalade att hemsidans organisationsschema inte blivit 
uppdaterat vilket han anser vara otillfredsställande. 
 
PCC Bengt Kristiansson uppgav att webb-master Karl Johan Olsson fått 
adekvat information och att han är i full gång med arbetet 
 
RS Ulf Järnstad kommer att tillsammans med Karl Johan Olsson se över 
innehållet på hemsidan. 

 
§ 35 Nästa möte 
 

Nästa möte blir 2002-11-09 i närheten av Stockholm exakt plats meddelas 
senare. 

 
§ 36 Avslutning 
 

PCC Bengt Kristiansson tackade GRO för ett väl och i god tid genomfört 
möte. 
 
GRO Alf Bakken förklarade sammanträdet för avslutat kl. 10.10 

 
 

 
Örby den  25 augusti 2002. 
 
 
___________________________  
Vid protokollet Finn L Bangsgaard 
    
 
                 _____________________/______________________ 
Justeras:    Håkan Johansson          Anders Larzon          
    E-mailjusterat 2002-09-04 

 


